
 
 
Protokoll styrelsemöte 2024-05-20 i Roggafors kl 17.00 
Närv: Björn Abelsson, ordförande Frånv: Lars Fersters 
 Ingrid Wallin    Peter Sjölund
  Anneli Åslund   Birger Hjörleifsson 
 Lena Strand 
                    Ulla Ersson  

Vi började med ett studiebesök i vindkraftsparken KlevVind, där Christina Rylander 
Bergquist informerade och guidade oss runt i vindkraftsparken på Klevberget i Ånge 
kommun. Därefter fortsatte sammanträdet hos Lena. 

1. Mötets 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 

2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2024 04 16)  
Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna 
 
4. Rapporter  

• Klädbytardag – lördag 27.4, Kulturmagasinet, Johanna Simonsson, 
ansvarig från kommunen 
65 personer lämnade in plagg, 250 plagg gick ut, tillräckligt med folk som 
hjälpte till 

• Folkkampanjen mot kärnkraft och kärnvapen, Thomas Kåberger – 
informationsmöte 27.4 i Tornhuset, kl 10.00 – 16.00 öppet möte,  
Ingen rapport lämnades. 

• Länsstämman 28.4 i Härnösand – Anneli, Björn och Ingrid deltog 
Sedvanliga årsmötesförhandlingar, miljöpris till Hjördis Lundmark för 
hennes arbete med forskning och dokumentation av svampar, mycket 
diskussion om den ”Gröna omställningen” 

• Rikskonferens i Jönköping, 3-5 maj – Ingrid rapporterade från en 
givande och intressant rikskonferens. 

• Plantbytardag – Opalen i Kvissleby  
inställt 

• Söråker, infomöte om Torsboda 18.4 – styrelsen beslutade att inte 
engagera sig i frågan 

5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 
• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Ånge kommun, kvarstår till nästa 

vinter. 
• Stöde marknad, första helgen i augusti. Anneli kollar om det finns 

möjlighet för kretsen att deltaga med information om vår verksamhet och 
ev även erbjuda någon typ av aktivitet. 

• Vandring i naturreservatet i Högänge vid Vigge i Stöde – en välbevarad 
äng - Anneli återkommer med datum om lämplig tidpunkt mm 



 
 

• Exkursion till Tväråberget – Anneli har tillsammans med Jan-Olof 
Tedebrant planerat en exkursion någon gång under juli månad till 
Tväråberget i Vigge. Exkursionen sker gemensamt med Botaniska 
föreningen. Länsstyrelsen kommer att vara representerad.  

• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 
Birdlife och meddelar tidpunkt. Selångersfjärden. Anneli lägger ut på FB en 
vecka i förväg. 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde - Samråd inför ansökan om 
tillstånd för två vindkraftparker norr om Stöde kommer att ske under 
hösten. Handlingar kommer att publiceras senare under hösten  
https://www.sca.com/sv/fornybar-energi/vindkraft/Vindomraden/ 

• Naturdag Galtström i början av juni. Inget beslut om ev deltagande av 
Naturskyddsföreningen 

• Skogsgruppen – skogsfestival 17-18 aug, Skogsnäs, norr om Sollefteå 
inventeringskurs Program kommer på Naturskyddsföreningens hemsidan 
Flera föredragshållare. Info och anmälan på Skydda skogens hemsida, 
Anneli lägger ut länk på FB. 

• Kulturnatten i Ånge, 31 maj Styrelsen avstår från deltagande. Vi funderar 
istället på marknadsföring av Naturskyddsförening på biblioteket i Ånge. 

• 25 maj Vårfest på södra stadsberget – Naturskyddsföreningen kommer 
att deltaga med ett informationsstånd. Björn och ev någon ytterligare deltar. 

• 28 maj infomöte kring evenemang i samband med kommunens 
jubileumsvecka kl 18-19.30 Björn deltager. 

• 9 juni Tove Gulliksson – en vandring till Gudmundstjärn Björn lägger ut 
info på FB 

• Inspirationsdagar för medlemmar i Hammarstrand 15-16 juni, ordnas 
av Jämtlands och Västernorrlands länsförbund, Björn lägger ut på FB 

• Fäbodvandring på Kullens fäbod, 16 juni, tillsammans med botanikerna. 
Anneli lägger ut på FB 

• Inbjudan från biblioteket om barnaktivitet under höstlovet, Jessica 
Peters kommer att vara med 

• Kulturfestival på Norra Stadsberget, 8 sept 
• Ang Eu-valet skriver Björn en insändare och länkar till 

Naturskyddsföreningens 2 rapporter som gjorts kring Sveriges nuvarande 
EU-parlamentariker, en bakåtsyftande och en framåtsyftande 

• Fridyas for future har gått in som en klubb i fältbiologerna. Styrelsen ser 
positivt på detta. 

 
6. Remisser 

Inga remisser inkomna 
 

7. Kamerala frågor 
Resultat och budgetredovisning har skickats ut av Birger. 
 

8. Övriga frågor  
Björn har blivit utsedd av GIF Sundsvall att ingå i deras hållbarhetsråd. 



 
 

 
9. Kommande möten   20.8 18.30 Studiefrämjandet 

   24.9 18.30 Studiefrämjandet 
 
10. Mötets avslutande 
Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner och ett 
särskilt tack till Lena för härlig förplägnad både fysiskt och lekamligt. 
 
 
Sundsvall dag som ovan  

     Justeras 

 

Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 


